

2017年12月6日的立法會會議
梁繼昌議員根據《中華人民共和國香港特別行政區基本法》
第七十三條第(五)項及第七十三條第(十)項
動議的議案

議案措辭

本會根據《中華人民共和國香港特別行政區基本法》第七十三條第(五)項及第七十三條第(十)項，傳召警務處處長於2018年1月10日及2018年1月17日到立法會席前，就警方於2014年9月26日至12月15日期間就處理“雨傘運動”而進行的行動作證及出示所有與此事宜相關的文據、簿冊、紀錄或文件。

**Motion under Articles 73(5) and 73(10) of the Basic Law of
the Hong Kong Special Administrative Region of
the People's Republic of China
to be moved by Hon Kenneth LEUNG
at the Council meeting of 6 December 2017**

Wording of the Motion

That, pursuant to Articles 73(5) and 73(10) of the Basic Law of the Hong Kong Special Administrative Region of the People's Republic of China, this Council summons the Commissioner of Police to attend before the Council on 10 January 2018 and 17 January 2018 to testify and to produce all relevant papers, books, records or documents in relation to the operations conducted by the Hong Kong Police Force in response to the “Umbrella Movement”, which occurred during the period from 26 September to 15 December 2014.